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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 06 

от редовно заседание, състояло се на 14.02.2017 г. 

 

 

ПРИСЪСТВАТ: Бетина Жотева, Иво Атанасов, Мария Стоянова – председател, Розита 

Еленова, София Владимирова.  

 

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от Мария Стоянова – председател на СЕМ. 

Съставил протокола – Силвия Василева. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД:  

  1. План и организация на наблюдението на Съвета за електронни медии (СЕМ) 

върху медийното отразяване на Предизборната кампания на изборите за Народно 

събрание на 26 март 2017. 

Вносител: В. Савова. 

Докладва: Д. Жукова. 

2. Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” за осъществен 

надзор за: 

а) спазване на чл. 16, ал. 1 (личен живот) и принципите по чл. 10 на Закона за 

радиото и телевизията (ЗРТ) в програмата “Нова телевизия”, предаванията “Господари на 

ефира” и “Здравей България”; 

б) рекламирането на хазартни игри в програмите на доставчици на медийни услуги 

с оглед защитата на детската аудитория; 

в) спазване на чл. 6, ал. 3, т. 6 на ЗРТ в програмата БНТ1, предаванията 

“Референдум”, “Панорама”, “Денят започва” и “Денят започва с Георги Любенов” за 

времето 17 януари - 08 февруари 2017 г. 

Вносител: В. Савова.  

Докладват: Зорница Гюрова, Б. Гегова, Д. Кирковска.  

3. Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” по:  

а) доклади на Експертните комисии, назначени със заповеди на председателя на 

СЕМ №№ РД-13-101 и 102/2016 г. за провеждане на конкурси за радиодейност в градовете 

Ловеч, Златоград и Велинград; 

б) заявление от Българското национално радио (БНР), постъпило в Комисията за 

регулиране на съобщенията на основание ч. 30, т. 12 на Закона за електронните съобщения 

и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ; 

в) запитване от БНР за издаване на лиценз за създаване на програми, 

предназначени за електронна съобщителна мрежа за наземно цифрово радиоразпръскване 

по стандарт DAP/DAP+. 

Вносител: В. Савова. 

Докладват: Председателите на Експертните комисии, Емилия Станева, Райна Радоева. 

4. Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” по 

административно-наказателни производства АУАН №: НД-01-63, НД-01-64, НД-

0169/2016 г. и НД-01-12/2017 г. 

Разни: 
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Мария Стоянова: Колеги, предлагам да гласуваме дневния ред. Благодаря ви! 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема дневния ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: План и организация на наблюдението на Съвета за електронни 

медии (СЕМ) върху медийното отразяване на Предизборната кампания на изборите за 

Народно събрание на 26 март 2017.  

И. д. директор на “Специализирана администрация – НЛРПР” Савова представи 

доклада. (Докладът е неразделна част от протокола.) 

Мария Стоянова: Заповядайте, колеги, за мнения, предложения, допълнения, коментари 

и анализи. 

София Владимирова попита каква е идеята на разделянето на теми. 

Мария Стоянова: Както виждате в предложението е споменато моето име, но бързам  да 

успокоя, че няма да търся авторски права. Известно е, че съм изкушена от европейски 

практики, така че както при подготовката на мониторинга за предишните, така и преди 

тези избори се “зарових” в опита на различни европейски регулатори. Тематичният 

подход при изследването на съдържанието се оказва  много резултатен. Затова се спряхме 

на него. Той дава възможност за бърз и целенасочен анализ на кампанията. Чрез 

отбелязване на основните теми, които се предполага да се дискутират в нашето публично 

пространство от представители на различни политически сили, ще проличи 

съдържателността на кампанията. Тъй като целта на една предизборна кампания е не само 

да организира, а и да информира, ми се стори за важно, регулаторът по съдържанието в 

България да обърне внимание върху това, върху какво се фокусират различните 

политически партии и медии при своята кампания, от гледна точка на информираността 

на обществото. Именно заради това темите са разделени по този начин. Разбира се, ако 

вие имате предложение биха могли някои от тях да отпаднат, да бъдат заменени с други, 

ако смятате, че има такива които са пропуснати - да се добавят. Обърнете внимание на 

попоследната графа – “други”.  В нея нашите експерти ще попълнят други теми, които 

медиите са третирали. Тази графа ще покаже дали в медиите са поставяни важни за 

страната ни въпроси или те са били изместени от “други”. 

София Владимирова изрази мнение, че се събира статистическа информация. 

Мария Стоянова: По-скоро емпирични данни за това, до колко са били информирани 

българските граждани от медиите за предстоящите избори в хода на кампанията и върху 

какво са фокусирали партиите своите послания. 

Розита Еленова: Аз не разбирам, в таблицата има при пол - “мъж”, “жена”, има една 

графа с въпросителна. 

Мария Стоянова: Тази графа се отнася до проценти или до бройки. Предстои да бъде 

формулирана или уточнена. 

Розита Еленова: При сравнението на пола, съотношението? 

Мария Стоянова: Дали ще се следи за процент участие или за бройка. Всъщност това е 

таблица, в която са обединени две - тематичната и тази за половото съотношение в 

медийното участие. Става въпрос за участвали субекти, теми, времетраене и затова беше  

обединена и с таблицата за половете, като въпросителната се отнася до процент или 

бройка. Това допълнително ще бъде уточнено в разговори с експерти. Има възможност за 

гъвкавост. 

София Владимирова попита дали ще се очаква от медиите да се спазват тези теми. 

Мария Стоянова: Не, въпреки че са заложени предварително. Разбира се, че ще 

информираме медиите за това, че ще подходим съдържателно в контекста на 

дискутирането на различни важни за страната ни въпроси, свързани с предстоящото 
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държавно развитие. Свободата за преценка и решение дали да бъдат питани кандидатите 

за народни представители по време на диспути, интервюта, хроники по конкретни 

проблеми, по които се очаква да се предложат решения или не, остава гарантирана за 

медиите. Затова е поставена и графата “други”, в която ще бъдат отразени теми, извън 

счетените за важни. Целта е накрая, след като свършат изборите, много бързо да се изясни 

дали кампанията е протекла, като са разисквани различните важни за страната ни въпроси 

или е била фокусирана само върху друга, странична тема. Споменавала съм пред вас 

примера за т.нар. виетнамски общежития Ако във всички диспути всъщност не се 

коментира бъдещето на членството на страната ни в ЕС и НАТО, социалната политика, 

образованието и културата, а се коментират само виетнамските общежития в моя кв. 

“Красна поляна”, ще стане ясно че в хода на кампанията гражданите не са могли да  

направят информиран избор. Хората са гласували в някакъв друг контекст. 

София Владимирова допълни, че означава, че не са коментирали тази тема, а не че 

гражданите не са били информирани. 

Иво Атанасов: Или пък тунел “Ечемишка”. 

Мария Стоянова: Или пък тунел “Ечемишка”, да. Въпреки че трагедията в тунела 

“Ечемишка” може да бъде отнесена към темата “инфраструктура”. Ако обаче само за 

“Ечемишка” се говори през цялата кампания, то тогава тя трудно ще може да  бъде 

определена като информационна и съдържателна. Въпросът за инфраструктурата не 

обхваща само един проблем, свързан с един тунел, а цялостното развитие на тази страна. 

Към изброените теми бях предложила една, която смятам наистина за много важна за 

развитието на тази страна и тя е технологии, развитие на технологиите, дигитализация и 

цифровизация, която впоследствие експертите са заменили с екология. Аз продължавам да 

смятам, че технологиите също трябва да имат някакво място. 

Розита Еленова: Нали има опции за “други”. Може да се окаже, че половината от тези 

теми не се отразяват. 

Мария Стоянова: Опцията “други” е възможност за експертите ни да попълнят в крачка, 

съобразно контекста на съдържанието, което разглеждат. 

Розита Еленова: Може да се появят теми, за които не предполагаме в момента. 

Мария Стоянова: Да, вероятно е точно това да се случи и тогава ще се окаже, че 

кампанията е била фокусирана върху нещо друго. Виждате и останалите таблици. Ако 

нямате други допълнения, колеги, предлагам да се произнесем с гласуване по така 

предложения мониторинг. Моля ви, да уточним - този мониторинг предстои да бъде 

представен, както и миналият път подходихме, пред доставчиците на медийни услуги. 

Въпросът ми е кога да стане това? До края на заседанието да помислим - опциите са в края 

на тази седмица или в началото на другата. Да помислим върху това, защото нямаме кой 

знае колко време преди началото на кампанията. Благодаря ви! 

  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Приема доклада. Да се проведе среща с доставчиците на 

медийни услуги на 17 февруари 2017 г. от 11:00 ч. за представяне на предстоящото 

наблюдение на предизборната кампания. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” 

за осъществен надзор за: 

а) спазване на чл. 16, ал. 1 (личен живот) и принципите по чл. 10 на Закона за радиото и 

телевизията (ЗРТ) в програмата “Нова телевизия”, предаванията “Господари на ефира” и 

“Здравей България”. 



 4 

Главен инспектор Гюрова представи доклада. (Докладът е неразделна част от 

протокола.) 

Мария Стоянова: Благодаря ви! Колеги, имате ли коментари по доклада? 

Иво Атанасов: Искам да попитам, тази камера наистина ли е била скрита? На екрана 

виждам, че се показва съдържание, което се е появило сякаш първо в интернет и камерата 

го е заснела от интернет. Или той не знае, че го снимат? 

Зорница Гюрова: Подставеното лице носи скритата камера и през цялото време заснема 

самата среща и самия контакт. 

Иво Атанасов: Подходът не е най-добрият.  

София Владимирова каза, че не разбира каква е информационната стойност на този 

материал. Допълни, че ако това е хетеросексуална връзка, а не гей-връзка, дали щеше да  

се гледа по този начин и щеше ли да се излъчи ли в този контекст. За нея отговор на този 

въпрос няма. 

Иво Атанасов: Защо се излъчва по телевизията ли? 

София Владимирова отговори, че не разбира защо се прави това разследване - за да се 

каже, че той е гей, за да каже, че той е монах, който е гей. Допълни, че ако той имаше 

любовница жена щеше ли да има подобно разследване. Попита какво се информира с това. 

Иво Атанасов: Нищо особено не ни информира. Просто винаги има аудитория, жадна за 

такива неща. Друг е въпросът, че църквата смята за грях хомосексуалната връзка, което е 

много важно. 

Мария Стоянова: Колеги, подкрепяте ли предложението на експертите да се изпрати 

писмо до доставчика, паралелно със съответните действия, които са предприети от 

експертите от мониторинга? 

Розита Еленова: Ние нали няколко пъти говорим, че трябва да се срещнем с доставчика, 

защото цялостната политика на медията е към излъчване на едни агресивни послания, на 

една култура, която се насърчава? 

София Владимирова каза, че се чака Министерство на здравеопазването да се произнесе. 

Розита Еленова: Министерство на здравеопазването в класацията е много назад по 

публичност, така че явно и кореспонденцията му е на това ниво. 

Мария Стоянова: Което не изключва обаче, така както се обърнахме към доставчика за 

медийни услуги БТВ, да се обърнем и към ръководството на Нова телевизия. Моето 

предложение е това да стане паралелно - тоест, изпращаме писмо по този конкретен казус, 

отделно се обръщаме с покана към доставчика за среща, на която да обсъдим и други 

важни въпроси. 

Розита Еленова: Този репортаж, колеги, е излъчван и в сутрешен блок, а това означава, 

че медията не се дистанцира от позицията. 

София Владимирова допълни, че те си промотират предаването. 

Розита Еленова: Да, добре. 

Иво Атанасов: Добре, нека да бъдат две писмата. Едното да е по този конкретен повод, 

след няколко дни да бъде по-общо писмо с желание за среща по по-широк кръг от 

въпроси. 

Мария Стоянова: Точно така. Едната тема, разбира се, че ще бъде свързана с рекламните 

блокове, другата тема ще бъде свързана с третирането на казуси с насилие върху и 

произтичащо от деца, казано най-общо. Третата тема, ако сте съгласни, може да бъде 

формулирана като търсене на скандални сюжети, ако мога така да обобщя. 

Розита Еленова: Приемам. 

София Владимирова изрази мнение, че ако става въпрос за измамници, от които се цели 

да се предпази обществото, може да има материали, скрити камери и друго, но в случая 

няма нищо подобно. 

Розита Еленова: Уронващо човешко достойнство, много груб репортаж. 



 5 

Мария Стоянова: Много ви благодаря за тези дебати! Ако ми позволите, колеги, тъй като 

беше създадено обществено очакване за реакция от страна на СЕМ, освен с открито писмо 

бяхме сезирани от редица граждани и организации. Предлагам, ако не възразявате, 

експертите да прегледат доклада и да го поместим на интернет страницата на СЕМ. 

Приемаме ли, колеги, доклада, както и предложенията? Благодаря ви! 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Приема доклада. Да се изпрати писмо до „Нова 

Броудкастинг груп“ АД за възможността да поднесе публично извинение на засегнатото 

лице. Да се проведе среща с доставчика “Нова Броудкастинг груп” АД. Докладът да се 

публикува на интернет страницата на СЕМ. 

 

б) рекламирането на хазартни игри в програмите на доставчици на медийни услуги с оглед 

защитата на детската аудитория; 

И. д. директор на “Специализирана администрация – НЛРПР” Савова представи 

наблюдение за търговски съобщения за лото игри, игри на късмета и онлайн хазарт в 

програмите на “Нова ТВ” и “Кинонова”. 

Главен експерт Кирковска представи становище с конкретни изводи, фокусирани върху 

изискванията за опазване на детската аудитория в аспектите - участие/неучастие на деца в 

реклами на хазартни игри и излъчването на рекламни спотове и самопромоции за хазарт в 

различни форми, в неподходящо за детската аудитория време. (Докладът е неразделна 

част от протокола.) 

Мария Стоянова: Благодаря Ви, г-жо Кирковска! Благодаря и на екипа, който е направил 

тази първа част от изследването, което ще продължи и на следващото заседание с 

наблюдение на програмите на останалите доставчици. Г-жо Кирковска, аз съм убедена, че 

Вие не очаквате от нас сега препоръка, във връзка с констатацията, че има нарушение и да 

пристъпите към действие. Вие просто анонсирате, че такива действия ще бъдат 

извършени. Колеги, заповядайте, имате ли въпроси към този доклад? 

Иво Атанасов: Г-жо Кирковска, ще кажа едно изречение, на базата на което ще Ви 

попитам дали правилно съм разбрал извода от  наблюдението. Няма проблеми с деца-

участници в рекламата на хазартни игри, има проблем с детската аудитория като 

потребител на подобни реклами на хазартни игри, за което ще сезираме НСС. Има ли 

проблем с възрастните като аудитория на тези реклами? 

Диляна Кирковска: Смятам, че има проблем, защото има подвеждане относно това, че се 

печелят лесни пари. Това е промотиране на този начин на живот и на такъв тип морални 

модели. В етичните правила на НСС също има правила почтеност, където точно се 

обяснява. Има и раздел, който казва за патологично пристрастяване при възрастни. Там 

вече също има проблеми, защото повечето случаи анонсите казват, че: “непрекъснато 

играя толкова години и ето на мен се усмихна късмета, не съм очаквал”. 

Мария Стоянова: Важно е да ви споделя, че комуникацията с НСС върви много бързо, 

колегите отговарят много експедитивно, така че съвсем скоро очакваме отговори. Техните 

решения, както знаете са задължителни за рекламния бизнес. Колеги, приемаме ли 

първата част на доклада? Благодаря ви! С нетърпение очакваме другата част, следващата 

седмица на нашето редовно заседание. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Приема доклада. Приема за информация, че се 

предприемат действия по съставяне на АУАН. 
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в) спазване на чл. 6, ал. 3, т. 6 на ЗРТ в програмата БНТ1, предаванията “Референдум”, 

“Панорама”, “Денят започва” и “Денят започва с Георги Любенов” за времето 17 януари - 

08 февруари 2017 г. 

И. д. директор на “Специализирана администрация – НЛРПР” Савова представи 

наблюдение за наличие на плурализъм в актуалните предавания “Референдум”, 

“Панорама”, “Денят започва” и “Денят започва с Георги Любенов” по програма БНТ 1 на 

Българската национална телевизия. (Докладът е неразделна част от протокола.) 

Мария Стоянова: Благодаря ви, колеги, имате ли коментари и въпроси свързани с този 

доклад? 

Иво Атанасов: Мога да кажа две думи, две изречения, не повече. При БНТ  положението 

е по-добро, спрямо едно проучване, което аз бях направил преди около година на гостите 

в предаването “Панорама” и “лека му пръст” на Митко Цонев, в неговото предаване, както 

и спрямо наблюдението, което направи нашата “Специализирана администрация” за БНР, 

преди месец или два. За БНР сигурно ще си позволя да напиша една статия, защото там 

дисбалансът драстично надминава приемливото положение. Както и да е, тук виждаме, че 

нещата изглеждат по-нормално. 

Мария Стоянова: Само да допълня, ако позволите. Имаме наблюдение и то също ще 

бъде представено, отнася се до БНР, отново във връзка с плурализма, само за Ваша 

информация. 

Иво Атанасов: Дано да има подобрение там. Казвам, че тук има по-голямо разнообразие 

на идеи и убеждения, не говоря за партии, а за идеи и убеждения в обществото, както е по 

закон. Разбира се, има какво да се желае. Ето например, в предаването “Денят започва с 

Георги Любенов” има проблем. В предаването “Панорама” горе-долу има баланс, като 

изключим обаче последната, тя не е обхваната в наблюдението, но от четирима гости и 

четиримата бяха представители на десните идеи и убеждения. Привърженик съм на това, 

да продължават тези наблюдения, да продължаваме да ги правим, като един стимул, все 

пак, да се съблюдава от обществените медии това, което им е задължение по закон, а 

именно представянето на различните идеи и убеждения в обществото. Приемам доклада. 

Мария Стоянова: Само да припомня още веднъж, колеги, нещо за което ние сме наясно, 

че плурализмът според ЗРТ, трябва да бъде гарантиран във всяко едно от предаванията, а 

не да се търси в цяла програмна линия, цял ден, цяла седмица, или каквото и да е друго. 

Бетина Жотева допълни, че плурализъм всъщност е другата гледна точка и в случаи, като 

този, където има повдигнати обвинения срещу гостите е добре и тези, които са повдигнали 

обвиненията да присъстват, за да могат да се защитят под някаква форма. Каза, че ако се 

слуша само едната страна обществото се настройва срещу институции, като не иска да 

влиза в полемика какви са институциите и доколко те си вършат работата. Изрази мнение, 

че това е много специфичен случай, има някои ключови обществени фигури, срещу които 

има повдигнати обвинения и особено в тези случаи е много деликатно да присъства и 

другата страна. Предложи да се напише писмо до обществените доставчици. 

Мария Стоянова: Да, идеята за писмо до обществените доставчици е добра. Трябва да го 

имат предвид. 

Иво Атанасов: Вчера, например, много добре представиха в “По света и у нас” по БНТ 

случая „Ечемишка”. Служебният премиер Герджиков говори за ремонта, веднага след 

него включиха и бившия премиер Борисов като друга гледна точка. 

Бетина Жотева каза, че не знае там кой се включва – прокурори, следствие, говорители 

на прокуратура, но трябва да присъства и другата гледна точка. 

Мария Стоянова: Колеги, приемаме ли, първо, този доклад? Благодаря ви! Второ, да 

помислим, да изпратим едно писмо до обществените доставчици, на които да обърнем 

внимание конкретно върху такъв тип казуси, за чувствителността, която трябва да имат по 

отношение на информираността на обществото, защото тези казуси са важни за 
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демокрацията в тази страна. Това писмо ще бъде по принцип. Разбира се, бихме могли да 

помислим, дали идеята би могла да прерасне в някаква позиция на СЕМ, за която да бъдат 

информирани всички доставчици, тъй като и търговските се занимават с публицистика, 

както е известно. 

 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – НЛРПР” 

по: 

а) доклади на Експертните комисии, назначени със заповеди на председателя на СЕМ № 

№ РД-13-101 и -102/2016 г. за провеждане на конкурси за радиодейност в градовете 

Ловеч, Златоград и Велинград; 

 

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Ловеч, честота 94.2 MHz. Експертната комисия е 

оценила един участник “Радио 1” ООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането на кандидата в конкурса за град Ловеч, честота 94.2 MHz  и 

реши да се съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и 

протокола от заседанието й, и да класира на първо място „Радио 1“ ООД. 

При класирането на кандидата Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-96/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията,   

І. Класира кандидата за лицензия, участвал в открития с Решение № РД-05-96/14.06.2016 

г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със специализиран 

профил, насочена към аудитория над 35 години, чрез използване на налични и/или нови 

електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Ловеч, 

честота 94.2 MHz, както следва: 

Първо място: „Радио 1“ ООД 

Кандидатът е представил програмна концепция, насочена към аудиторията над 35 години. 

Програмата има подчертан музикален характер, предлага разнообразна музика, с акцент 

върху доказалите се през времето изпълнители на световната поп и рок музика, както и на 

популярната класика. Много кратки и синтезирани новини. Отличителна черта на 

програмата е присъствието на класическа музика. Кандидатът има много сериозен и 

признат опит в радиодейността. Организационно – творческият план е разработен на 
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добро ниво. Темповете на развитие са реалистично заложени – гарантирани от 

досегашното стабилно и възходящо развитие на „Радио 1” в цялата страна. Представените 

технически характеристики на електронната съобщителна мрежа съответстват на 

техническите изисквания за работа на електронните съобщителни мрежи от радиослужба 

„Радиоразпръскване“ и съоръженията, свързани с тях. Предложените технологично-

технически решения и форми показват ангажимента на предприятието за пълноценно 

реализиране на услугата. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със 

специализиран профил, насочена към аудитория над 35 години, чрез използване на 

налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване за град Ловеч, честота 94.2 MHz на „Радио 1“ ООД. Лицензията е за 

програма с наименование „Радио 1” и срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Ловеч, честота 94.2 MHz на „Радио 1“ ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидата, подал документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Ловеч, честота 101.2 MHz. Експертната комисия е 

оценила трима участници “Фокус-Нунти” ООД, “БТВ Медиа Груп” ЕАД и “Оберон Радио 

Макс” ЕООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането на кандидатите в конкурса за град Ловеч, честота 101.2 MHz и  

реши да се съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и 

протокола от заседанието й, и да класира на първо място „Фокус-Нунти“ ООД. 

При класирането на кандидатите Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-97/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията  

І. Класира кандидатите за лицензия, участвали в открития с Решение РД-05-97/14.06.2016 

г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 
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съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Ловеч, честота 101.2 

MHz, както следва: 

Първо място: „Фокус-Нунти“ ООД 

Второ място: „БТВ Медиа Груп“ ЕАД 

Трето място: „Оберон Радио Макс“ ЕООД 

 

За класирането на „Фокус-Нунти“ ООД на първо място, СЕМ взе предвид следното: 

Кандидатът представя много добре мотивирани и изложени проект, концепция, профил и 

схема, насочени към ефективна реализация на информационния характер на програмата в 

лицензирания общ, политематичен профил. Направеният анализ на социологически данни 

и демографска ситуация, мотивира необходимостта от реализиране на информационна 

програма, с подчертан национален характер. Регионалните новини заемат значителен 

процент от дневното програмно време за новини, което се постига с дванадесет 

петминутни емисии с местна тематика и в централните емисии с тематика от региона, 

страната и чужбина, ведно с регионалните информации в информационните блокове. 

Обърнато е особено внимание на основните принципи в радиодейността, отнасящи се до 

чистотата на българския език, някои етични норми за поведение и др. Програмата се 

стреми чрез богата и достъпна информация да задоволява изискванията на възможно най-

широк кръг от потенциална слушателска аудитория. Отделено е внимание на 

регионалните, публицистични, политически, икономически, културни и спортни 

предавания, чрез които да се гарантира информираността на населението. „Радио Фокус“ 

поначало търси целевата си аудитория в широкия диапазон от младите до възрастните 

слушатели. Музикална част на програмата е микс от разнообразни стилове. Заложен е 

реалистичен финансов план. „Фокус-Нунти“ ООД има достатъчно голям опит като 

създател на радиопрограма и като радиопродуцент. Представените технически 

характеристики на електронната съобщителна мрежа съответстват на техническите 

изисквания за работа на електронните съобщителни мрежи от радиослужба 

„Радиоразпръскване“ и съоръженията, свързани с тях. Предложените технологично-

технически решения и форми показват ангажимента на предприятието за пълноценно 

реализиране на услугата. 

За класирането на „БТВ Медиа Груп“ ЕАД на второ място, СЕМ взе предвид: 

Представените от кандидата конкурсни документи са съобразени с конкурсните 

изисквания и критерии. Разработени са изчерпателно и пълноценно. Програмните 

намерения са за създаване на програма, насочена към възможно най-широк кръг 

слушатели. В нея са включени говорно-музикални форми, свързани с реализиране на 

политематичния профил. Носещите елементи на съдържанието са информационните 

емисии и публицистичните предавания. Те са хармонично допълнени от значителен брой 

нови, оригинални радиоформи, рубрики и програмни линии, така че всички, взети в 

тяхната цялост, да изграждат пълноценна и с единно звучене радиопрограма с общ 

(политематичен) профил. Музиката, която звучи в бТВ радио има поддържаща, допълваща 

информационното съдържание роля. Проектът е осигурен финансово и технологично. 

Кандидатът има доказан опит в създаването и разпространението на радио-  и 

телевизионни програми. 

За класирането на „Оберон Радио Макс“ ЕООД на трето място, СЕМ взе предвид: 

Представеният програмен проект – цел, предназначение, очаквани резултати и програмни 

намерения, е съобразен със специализацията на програмния профил, за който е обявен 

конкурса. Дружеството-кандидат предвижда създаване на програма „Радио Оберон“, 

която е ориентирана към преобладаваща част от обществото. Сред основните цели на 

програмата е да предоставя местна информация, да е в пряк диалог с аудиторията. 

Присъствието на новинарски емисии, както и на рубрики и предавания с дискусии по 
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обществени въпроси, осигуряват говорната политематичност на програмния профил. 

Посочени са конкретно очакваните резултати и как те ще бъдат постигнати. 

Организационно-творческият, финансовият и технологичният план покриват 

изискванията, посочени в конкурсните книжа, съдържат позициите, необходими за 

радиопроизводство и разпространение на програмата. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни 

мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Ловеч, честота 101.2 MHz 

на „Фокус-Нунти“ ООД. Лицензията е за програма с наименование „Радио Фокус” и срок 

15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Ловеч, честота 101.2 MHz на „Фокус-Нунти“ 

ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидатите, подали документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Златоград, честота 87.9 MHz. Експертната комисия е 

оценила един участник “Радио 1” ООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Златоград, честота 87.9 MHz и реши да се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място „Радио 1“ ООД. 

При класирането на кандидата Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-98/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията  

І. Класира кандидата за лицензия, участвал в открития с Решение РД-05-98/14.06.2016 г., 

конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със специализиран 

профил, предназначена за аудитория над 35 години, чрез използване на налични и/или 

нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град 

Златоград, честота 87.9 MHz, както следва: 
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Първо място: „Радио 1“ ООД. 

Кандидатът е представил програмна концепция, насочена към аудиторията над 35 години. 

Програмата има подчертан музикален характер, предлага разнообразна музика, с акцент 

върху доказалите се през времето изпълнители на световната поп и рок музика, както и на 

популярната класика. Много кратки и синтезирани новини. Отличителна черта на 

програмата е присъствието на класическа музика. Кандидатът има много сериозен и 

признат опит в радиодейността. Организационно – творческият план е разработен на 

добро ниво. Темповете на развитие са реалистично заложени – гарантирани от 

досегашното стабилно и възходящо развитие на „Радио 1” в цялата страна. Представените 

технически характеристики на електронната съобщителна мрежа съответстват на 

техническите изисквания за работа на електронните съобщителни мрежи от радиослужба 

„Радиоразпръскване“ и съоръженията, свързани с тях. Предложените технологично-

технически решения и форми показват ангажимента на предприятието за пълноценно 

реализиране на услугата. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със 

специализиран профил, предназначена за аудитория над 35 години, чрез използване на 

налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване за град Златоград, честота 87.9 MHz, на  „Радио 1“ ООД. Лицензията е 

за програма с наименование „Радио 1” и срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Златоград, честота 87.9 MHz на  „Радио 1“ 

ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидата, подал документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията. 

  

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Златоград, честота 92.5 MHz. Експертната комисия е 

оценила двама участници “Инвестор.БГ” АД и “Метрорадио” ЕООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Златоград, честота 92.5 MHz и реши да не се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място „Метрорадио“ ЕООД. 

При класирането на кандидатите Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-99/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 
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Решение:  

СЕМ реши с 3 (три) гласа “за” (Бетина Жотева, Мария Стоянова, Розита Еленова) и 

2 (два) гласа “въздържал се” (Иво Атанасов и София Владимирова): на основание чл. 

116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията  

І. Класира кандидатите за лицензия, участвали в открития с Решение РД-05-99/14.06.2016 

г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Златоград, честота 

92.5 MHz, както следва: 

Първо място: „Метрорадио“ ЕООД 

Второ място: „Инвестор.БГ“ АД 

За класирането на „Метрорадио“ ЕООД на първо място, СЕМ взе предвид: 

Представеният от кандидата програмен проект предвижда реализация на уникална 

програмна концепция, свързана с утвърждаване на българската музикална среда и 

култура. Програмата е с общ (политематичен) профил, реализиран чрез специфичен 

радиоформат, съдържа само българска музика и това го прави изключително важен за 

културната и музикалната среда не само на регионално равнище, но и в национален 

мащаб. Програмното решение музикалното съдържание на радиопрограмата да бъде 

изградено върху българската музика, гарантира и задоволяване на очакванията и 

потребностите на най-широка слушателска аудитория, което е изпълнение на конкурсните 

изисквания. Заявените намерения са със силно изразена обществена функция, което се 

доказва от поетите ангажименти за осъществяване на социални кампании и 

благотворителни прояви и др. Мотивирано са защитени поставените цел, предназначение 

и очаквани резултати от реализация на радиопрограмата в зоната на обслужване. 

За класирането на „Инвестор.БГ“ АД на второ място, СЕМ взе предвид: 

Представените от кандидата конкурсни документи са съобразени с конкурсните 

изисквания и критерии. Програма „Радио България Он Ер” е с общ (политематичен) 

програмен профил, реализирана като синдикирана – изградена от собствена 

информационна и музикална продукция, и от продукция от телевизия „Bulgaria on Air”, 

която се препредава. Заявени са намерения за удовлетворяване потребностите на най-

широк кръг слушатели, като приоритетно се покриват интересите на две основни групи. 

Едната – специалистите, пряко свързани и заинтересовани от предлаганата информация, 

тематика и проблематика, с предназначени за тях конкретни тематични предавания и 

рубрики, съдържащи професионални оценки, прогнози, коментари и др. Другата целева 

аудитория са слушателите от „широкото гражданство”, което се интересува от 

тематичните послания и желанието за повече знания. Медията ще работи и за тях, като 

„превежда” по-сложната материя и послания на езика на делника, което съответства на 

очакванията и на слушателите. Организационно- творческият, финансовият и 

технологичният план покриват изискванията, посочени в конкурсните книжа.  

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни 

мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Златоград, честота 92.5 MHz, 

на „Метрорадио“ ЕООД. Лицензията е за програма с наименование „БГ Радио” и срок 15 

години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Златоград, честота 92.5 MHz, на „Метрорадио“ 

ЕООД. 
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Решението да бъде връчено на кандидатите, подали документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Златоград, честота 99.8 MHz. Експертната комисия е 

оценила един участник “РТЕ НЕТ” ООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Златоград, честота 99.8 MHz и реши да се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място „РТЕ НЕТ“ ООД. 

При класирането на кандидата Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-100/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията,  

І. Класира кандидата за лицензия, участвал в открития с Решение РД-05-100/14.06.2016 г., 

конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със специализиран 

профил, предназначена за аудитория от 20 до 45 години, чрез използване на налични 

и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за 

град Златоград, честота 99.8 MHz, както следва: 

Първо място: „РТЕ НЕТ“ ООД 

Представените програмни документи (проект, профил, концепция) са много добре 

аргументирани, изцяло съобразени с конкурсните изисквания и критерии. „Радио 

Енерджи” е програма с позитивен облик, доказала слоугъна си Hit music only. За да остане 

верен на мотото си, кандидатът предвижда да звучат единствено и само песни, които са 

били големи хитове и се помнят и до днес. Новините акцентират върху полезната за 

слушателите от търсената таргет група информация. С приоритет са националните и 

регионалните новини. Външни продукции разнообразяват гледната точка. Програмата е 

интерактивна, слушателите активно вземат участие във всички предавания. Дружеството е 

с доказан опит в радиодейността. По отношение на техническите възможности е налице 

съответствие с всички необходими изисквания, отнасящи се до изграждане на УКВ-ЧМ 

радиопредавателната станция и осъществяването на електронни съобщения. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма със 

специализиран профил, предназначена за аудитория от 20 до 45 години, чрез използване 

на налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 
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радиоразпръскване за град Златоград, честота 99.8 MHz на „РТЕ НЕТ“ ООД. Лицензията е 

за програма с наименование „Радио Енерджи” и срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Златоград, честота 99.8 MHz на „РТЕ НЕТ“ 

ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидата, подал документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

Иво Атанасов, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Златоград, честота 105.5 MHz. Експертната комисия е 

оценила един участник “Фокус-Нунти” ООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Златоград, честота 105.5 MHz и реши да се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място Фокус-Нунти ООД. 

При класирането на кандидата Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-101/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията,  

І. Класира кандидата за лицензия, участвал в открития с Решение РД-05-101/ 14.06.2016 г., 

конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Златоград, честота 

105.5 MHz, както следва: 

Първо място: „Фокус-Нунти“ ООД 

Кандидатът представя много добре мотивирани и изложени проект, концепция, профил и 

схема, насочени към ефективна реализация на информационния характер на програмата в 

лицензирания общ, политематичен профил. Направеният анализ на социологически данни 

и демографска ситуация, мотивира необходимостта от реализиране на информационна 

програма, с подчертан национален характер. Регионалните новини заемат значителен 

процент от дневното програмно време за новини, което се постига с дванадесет 

петминутни емисии с местна тематика и в централните емисии с тематика от региона, 
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страната и чужбина, ведно с регионалните информации в информационните блокове. 

Програмата се стреми чрез богата и достъпна информация да задоволява изискванията на 

възможно най-широк кръг от потенциална слушателска аудитория. Отделено е внимание 

на регионалните, публицистични, политически, икономически, културни и спортни 

предавания, чрез които да се гарантира информираността на населението. „Радио Фокус“ 

поначало търси целевата си аудитория в широкия диапазон от младите до възрастните 

слушатели. Музикална част на програмата е микс от разнообразни стилове. 

Технологичният план е изпълнен в съответствие с изискванията на конкурса. Заложен е 

реалистичен финансов план. „Фокус-Нунти“ ООД има достатъчно голям опит като 

създател на радиопрограма и като радиопродуцент. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Златоград, честота 

105.5 MHz на „Фокус-Нунти“ ООД. Лицензията е за програма с наименование „Радио 

Фокус” и срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Златоград, честота 105.5 MHz на „Фокус-

Нунти“ ООД 

Решението да бъде връчено на кандидата, подал документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

София Владимирова, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Велинград, честота 101.2 MHz. Експертната комисия е 

оценила двама участника  “Фокус-Нунти” ООД и “Радио Веселина” ЕАД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Велинград, честота 101.2 MHz реши да се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място „Фокус-Нунти“ ООД. 

При класирането на кандидатите Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-102/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 
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Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 “въздържал се” (София Владимирова):  
на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, т. 14 и т. 15 от Закона за радиото 

и телевизията 

І. Класира кандидатите за лицензия, участвали в открития с Решение РД-05-

102/14.06.2016 г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с 

общ (политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 

101.2 MHz, както следва: 

Първо място: „Фокус-Нунти“ ООД 

Второ място: „Радио Веселина“ ЕАД 

За класирането на „Фокус-Нунти“ ООД на първо място, СЕМ взе предвид следното: 

Кандидатът представя много добре мотивирани и изложени проект, концепция, профил и 

схема, насочени към ефективна реализация на информационния характер на програмата в 

лицензирания общ, политематичен профил. Направеният анализ на социологически данни 

и демографска ситуация, мотивира необходимостта от реализиране на информационна 

програма, с подчертан национален характер. Регионалните новини заемат значителен 

процент от дневното програмно време за новини, което се постига с дванадесет 

петминутни емисии с местна тематика и в централните емисии с тематика от региона, 

страната и чужбина, ведно с регионалните информации в информационните блокове. 

Обърнато е особено внимание на основните принципи в радиодейността, отнасящи се до 

чистотата на българския език, някои етични норми за поведение и др. Програмата се 

стреми чрез богата и достъпна информация да задоволява изискванията на възможно най-

широк кръг от потенциална слушателска аудитория. Отделено е внимание на 

регионалните, публицистични, политически, икономически, културни и спортни 

предавания, чрез които да се гарантира информираността на населението. „Радио Фокус“ 

поначало търси целевата си аудитория в широкия диапазон от младите до възрастните 

слушатели. Музикална част на програмата е микс от разнообразни стилове. 

Технологичният план е изпълнен в съответствие с изискванията на конкурса. Заложен е 

реалистичен финансов план. „Фокус-Нунти“ ООД има достатъчно голям опит като 

създател на радиопрограма и като радиопродуцент. 

За класирането на „Радио Веселина“ ЕАД на второ място, СЕМ взе предвид: 

Представеният програмен проект – цел, предназначение, очаквани резултати и програмни 

намерения, е съобразен със специализацията на програмния профил – общ политематичен, 

за който е обявен конкурса. В програма „Радио Веселина“ присъстват предавания с 

информационна, образователна, културна и развлекателна насоченост, предназначени за 

преобладаваща част от населението на град Велинград. Подборът на музиката, 

включванията на водещите, емисиите новини, рекламните блокове и кампаниите в и извън 

студиото са програмирани внимателно и съобразно изискванията на аудиторията. „Радио 

Веселина“ предлага разнообразна популярна музикална продукция: поп-фолк, балканска 

музика, поп-хитове, естрадна, етно музика. Проектът е осигурен финансово и 

технологично. Кандидатът има доказан опит в създаването и разпространението на 

радиопрограми. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил чрез използване на налични и/или нови електронни съобщителни 

мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 101.2 MHz на 

„Фокус-Нунти“ ООД. Лицензията е за програма с наименование „Радио Фокус” и срок 15 

години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 
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чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Велинград, честота 101.2 MHz, на „Фокус-

Нунти“ ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидатите, подали документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

София Владимирова, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Велинград, честота 104.0 MHz. Експертната комисия е 

оценила един участник “РТЕ НЕТ” ООД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Велинград, честота 104.0 MHz и реши да се 

съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място „РТЕ НЕТ“ ООД. 

При класирането на кандидата Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-103/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, 

т. 14 и т. 15 от Закона за радиото и телевизията 

І. Класира кандидата за лицензия, участвал в открития с Решение № РД-05-103/14.06.2016 

г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 

104.0 MHz, както следва: 

Първо място: „РТЕ НЕТ“ ООД 

Представеният програмен проект – цел, предназначение, очаквани резултати и програмни 

намерения, е съобразен със специализацията на програмния профил, за който е обявен 

конкурса. Програма Nova News е насочена към широка аудитория, основно градско 

население и в нея присъстват предавания с културна, публицистична, образователна и 

развлекателна насоченост. Музикалната селекция включва най-добрите и любими поп и 

рок хитове. За постигане на по-високо качество, кандидатът залага на програмното 

решение за интегрирани действия с Нова телевизия. Програма Nova News включва 

специално подбрани  новини и предавания от Нова телевизия, които подчертано са с 

аудио наситеност и са подходящи за слушане. Организационно-творческият, финансовият 

и технологичният план покриват изискванията, посочени в конкурсните книжа, съдържат 
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позициите, необходими за радиопроизводство и разпространение на програмата. 

Кандидатът има доказан опит в създаването и разпространението на радиопрограми. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 

104.0 MHz на „РТЕ НЕТ“ ООД. Лицензията е за програма с наименование „Nova News“ и 

срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Велинград, честота 104.0 MHz на „РТЕ НЕТ“ 

ООД. 

Решението да бъде връчено на кандидата, подал документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

 

София Владимирова, председател на ЕК, представи доклад за дейността на Експертната 

комисия, имаща за задача да оцени документите на кандидатите в конкурса за издаване на 

лицензия за радиодейност за град Велинград, честота 106.8 MHz. Експертната комисия е 

оценила двама участници “Фокус-Нунти” ООД и “БТВ Медиа Груп” ЕАД. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема доклада на експертната комисия. 

 

СЕМ обсъди класирането в конкурса за град Велинград, честота 106.8 MHz и реши да не 

се съобрази с предложението на експертната комисия, отразено в доклада и протокола от 

заседанието й, и да класира на първо място БРВ Медиа груп ЕАД. 

При класирането на кандидатите Съветът за електронни медии, в съответствие с 

разпоредбите на чл. 20, ал. 2 и чл. 36, т. 5 на Закона за радиото и телевизията, се ръководи 

и от интересите на обществото, и защитата на интересите на слушателите, с цел 

осигуряване възможност за ползвателите на радиоуслуги да получат достъп до 

разнообразни радиопрограми. В тази връзка, СЕМ взе предвид и мотивите на свое 

Решение № РД-05-104/14.06.2016 г., конкретно: да бъде използван ефективно 

радиочестотният спектър в зоната на обслужване, да се създадат възможности за 

конкурентна медийна среда и условия за нейното развитие на регионално ниво, 

слушателската аудитория в региона да получи достъп до нова българска радиопрограма и 

потребителите да имат алтернативен избор, което е предпоставка за високо качество на 

предлаганата услуга. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” 1 (един) глас “въздържал се” (София 

Владимирова): на основание чл. 116в, ал. 2 във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 9, т. 14 и т. 15 от 

Закона за радиото и телевизията,  

І. Класира кандидатите за лицензия, участвали в открития с Решение № РД-05-

104/14.06.2016 г., конкурс за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с 

общ (политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 

106.8 MHz, както следва: 

Първо място: „БТВ Медиа Груп“ ЕАД  

Второ място: „Фокус-Нунти“ ООД 
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За класирането на първо място на „БТВ Медиа груп“ ЕАД, СЕМ взе предвид следното: 

Представените от кандидата конкурсни документи са съобразени с конкурсните 

изисквания и критерии. Разработени са изчерпателно и пълноценно. Програмните 

намерения са за създаване на програма, насочена към възможно най-широк кръг 

слушатели. В нея са включени говорно-музикални форми, свързани с реализиране на 

политематичния профил. Носещите елементи на съдържанието са информационните 

емисии и публицистичните предавания. Те са хармонично допълнени от значителен брой 

нови, оригинални радиоформи, рубрики и програмни линии, така че всички, взети в 

тяхната цялост, да изграждат пълноценна и с единно звучене радиопрограма с общ 

(политематичен) профил. Музиката, която звучи в бТВ радио има поддържаща, допълваща 

информационното съдържание роля. Проектът е осигурен финансово и технологично. 

Кандидатът има доказан опит в създаването и разпространението на радио-  и 

телевизионни програми. 

За класирането на „Фокус-Нунти“ ООД на второ място, СЕМ взе предвид: 

Представените от кандидата конкурсни документи са съобразени с конкурсните 

изисквания и критерии. Специализацията на програмата е защитена. Програмният формат 

е музикално-информационен или Adult Contemporary/News. Форматът предопределя 

симбиоза между музиката от 70-те години до наши дни и всички видове информация, като 

новини, коментари, дискусии, слушатели в ефир, сервизна информация за времето, 

трафика и т.н, Предвижда се до 40 % от цялото програмно време да е отделено за новини и 

говорни елементи. Представен е подробен анализ на социологически данни и демографска 

ситуация, който акцентира върху необходимостта от реализиране на информационна 

програма, с подчертан национален характер. Проектът е финансово и технологично 

осигурен. Кандидатът е с доказан опит в създаването и разпространението на 

радиопрограми. 

ІІ. Да издаде лицензия за осъществяване на радиодейност - създаване на програма с общ 

(политематичен) профил, чрез използване на налични и/или нови електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване за град Велинград, честота 

106.8 MHz на „БТВ Медиа Груп“ ЕАД. Лицензията е за програма с наименование „бТВ 

РАДИО/ bTV RADIO” и срок 15 години. 

ІІІ. Комисията за регулиране на съобщенията да издаде  разрешение за ползване на 

индивидуално определен ограничен ресурс за осъществяване на електронни съобщения 

чрез налични и/или нови електронни съобщителни мрежи за наземно аналогово 

радиоразпръскване на територията на град Велинград, честота 106.8 MHz на „БТВ Медиа 

Груп“ ЕАД. 

Решението да бъде връчено на кандидатите, подали документи за участие в конкурса. 

В 3-дневен срок от влизане в сила на решението, същото да се изпрати на Комисията за 

регулиране на съобщенията.  

Главен юрисконсулт Станева припомни, че на 28 февруари са конкурсите за гр. Елена. 

Предложението е на следващото заседание да бъде поканена КРС за изтегляне на жребии 

за експертни комисии. 

Мария Стоянова: Колеги, имате ли възражения по така направеното предложение? 

 

СЕМ обсъди предложението на главен юрисконсулт Станева. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  Да се изпрати писмо до КРС за провеждане на жребий за 

определяне на ЕК за гр. Елена на 27.02.2017 г. от 11:00 ч. 
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б) заявление от Българското национално радио (БНР), постъпило в Комисията за 

регулиране на съобщенията на основание чл. 30, т. 12 на Закона за електронните 

съобщения и във връзка с чл. 32, ал. 1, т. 18 на ЗРТ; 

Главен юрисконсулт Станева представи доклада. (Докладът е неразделна част от 

протокола). 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от ЗРТ, във връзка с чл. 

30, т. 12 от Закона за електронните съобщения, не възразява КРС при спазване 

разпоредбите на Закона за електронните съобщения, да измени разрешение № 

00761/21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 

радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване на радиосигнали, издадено 

на БНР, както следва: 

1. В таблица 1 “Технически параметри на електронните съобщителни мрежи от обхвата на 

ултракъси вълни – честотни ленти 87.5 – 108.0 MHz” от Приложение 1 “Технически 

параметри на електронните съобщителни мрежи” се изменя ред № 49. 

2. Изменя Приложение 2 “Размер, срокове и начин на заплащане на таксите.” 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: и на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от ЗРТ, във връзка с чл. 

30, т. 12 от Закона за електронните съобщения, не възразява КРС при спазване 

разпоредбите на Закона за електронните съобщения, да измени да измени разрешение 

№00761/21.07.2008 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 

радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронни 

съобщителни мрежи за наземно аналогово радиоразпръскване на радиосигнали, издадено 

на БНР, както следва: 

В таблица 1 “Технически параметри на електронните съобщителни мрежи от обхвата на 

ултракъси вълни – честотна лента 87.5 – 108.0 MHz” от Приложение 1 “Технически 

параметри на електронните съобщителни мрежи” се изменя ред № 107. 

За решението да бъде уведомена Комисията за регулиране на съобщенията. 

 

в) запитване от БНР за издаване на лиценз за създаване на програми, предназначени за 

електронна съобщителна мрежа за наземно цифрово радиоразпръскване по стандарт 

DAB/DAB+. 

Главен юрисконсулт Станева уведоми за постъпилото запитване и предложи на ниво 

експерти да бъде обсъдено, алтернативно- да бъде отправено запитване до КРС, за 

изясняване готовността на държавата за наземно цифрово радиоразпръскване на 

радиосигнали. На този етап няма данни за предприети стъпки от Министерство на 

транспорта, информационните технологии и съобщенията за приемане на план или друг 

документ за преход- по аналогия с плана за въвеждане на DVB-T. Отбеляза, че Комисията 

за регулиране на съобщенията е издала разрешение за изграждане на мрежа за 

разпространение програмите на националните обществени оператори БНТ и БНР. 

Уведоми и, че в съвета е постъпило искане за откриване на процедура по чл. 116е от ЗРТ 

от ЕТ ДИП трейдинг Павел Костадинов. 

Мария Стоянова: Особеното тук е, че форматът DAB, който БНР иска да 

експериментира е различен от този, който е излъчван от цифровия мултиплекс, за който 

стана дума преди малко, да не говорим, че “Фърст дижитъл”, де факто не излъчва, не 

съществува. Първо приветствам това писмо, второ смятам за изключително прогресивно 
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това, че доставчиците на медийни услуги, сами разпознават необходимостта от развитие 

на технологиите. Тъй като това писмо, доколкото разбирам, занимава и партньорската ни 

Комисия за регулиране на съобщенията като усещаме заедно необходимост на държавна 

политика в това отношение, очевидно ние регулаторите ще трябва да извършим една 

дейност, така че да подтикнем държавата да вземе съответните мерки и да направи 

съответните планове, така че да не се случи цифров хаос в аналоговия радиоефир. Моето 

предложение е следното, тъй като сме като в “неразорана целина” с това предложение, то 

е изключително пионерско, още веднъж го определям и като много прогресивно, 

предлагам да проведем консултации за желанието, нагласите на сектора, готовността му за 

развитие на цифрово родиоразпръскване. Да поканим и КРС. Предполагам, че ще се 

съгласите, резонно е, в нея да вземат участие, както СЕМ, така КРС, от една страна, от 

друга страна БНР, АБРО и смятам, че към тях трябва да прибавим двете големи 

радиовериги, които не са членове на АБРО, това са “Дарик радио” и “Фокус-Нунти”, с 

които да поговорим, именно по тяхната готовност, желание, планове, намерения, визия, 

така че, да можем ние като регулатори, адекватно да поемем исканията на сектора и да ги 

предадем на държавата, а тя пък от своя страна да отговори на предстоящите 

технологични изменения, тъй като има европейски планове и програми, както знаем. Това 

е едното ми предложение. Второ, към тази точка, да ви съобщя, че за следващото 

заседание ще бъде подготвен доклад във връзка с цифровизацията на радиоефира в 

Норвегия. Това е първата държава членка на Европейския съюз, която цифровизира 

изцяло своя радиоефир. Колегите от Норвегия бяха така любезни да ни информират, в 

качеството ни на партньори в Европейската платформа на регулаторите, за развитието на 

процеса там и на следващото заседание ще получим малко повече информация, как там се 

развива този процес. Съгласни ли сте, колеги, да отговорим по този начин на това 

желание? 

София Владимирова попита дали в нашия закон има нещо свързано с цифровизацията на 

ефира за наземно радиоразпръскване. 

Емилия Станева: За радио - не. По отношение на БНР има обща разпоредба по чл. 45 от 

ЗРТ, че държавата гарантира разпространението на програмите му чрез наземно цифрово 

радиоразпръскване. Впоследствие бе приет параграф 35, където се определя задължението 

за мултиплекса да разпространява национални и регионални програми на обществената 

медия. За цифрово разпространение на радиосигнали друго няма. 

София Владимирова допълни, че така е било с цифровизацията на телевизионния ефир и 

в момента има един законов дефицит и трябва да има разговори това как да се преодолее. 

Изрази съгласие, че подкрепя предложението да се проведе среща с КРС. Попита дали 

проблемът е законодателен. 

Емилия Станева: Проблемът е по-скоро в областта на електронните съобщения, 

доколкото има изобщо някаква политика в тази област.  

София Владимирова попита коя програма БНР искат да разпространяват в София и от 

това писмо не се разбира какво съдържание иска да разпространи БНР в София. 

Емилия Станева: Направена е обща формулировка – експериментално. 

Мария Стоянова: Точно затова ви предлагам да проведем консултации, за да се 

информираме, какво ще съдържа желания от БНР експеримент. И понеже, още веднъж, 

този въпрос не занимава само регулатора по съдържанието, а и регулатора по 

телекомуникациите, затова ви предлагам срещата да я направим заедно, тъй като 

цифровизацията е не само технология, а и съдържание. Много са правилни въпросите, 

които задавате, аз също си ги задавам. След края на заседанието ще трябва да уточним 

дати за всичките тези срещи. 

Розита Еленова: Г-жо Станева, някакво име споменахте, което се имплементира в целия 

проблем – Павел Костадинов, някакво писмо, което е дошло по тази тема? 
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Емилия Станева: Освен писмото на БНР, с което се отправя запитване как може 

експериментално да разпространява програмите си, въпросният едноличен търговец е 

подал при нас искане за откриване на процедура по чл. 116е за издаване на лицензия. Тази 

процедура включва е хибриден вариант между конкурсната и регистрационна процедура. 

СЕМ я открива с решение, което се обнародва в Държавен вестник и в което решение, 

така беше и за телевизионните лицензии, се посочва дата на подаване на документи от 

кандидатите, които искат да получат лицензия за съдържание, предназначено за 

разпространение само наземно цифрово. Сформира се експертна комисия от членове на 

СЕМ и КРС, които разглеждат документите и предлагат на СЕМ на кои кандидати да се 

издаде лицензия, като няма ограничения в броя на лицензиите, както е при 

радиоконкурсите. 

Мария Стоянова: Г-жа Станева обяснява цялата процедура много подробно. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Да се проведе среща на 2 март 2017 г. от 11.00 ч. с КРС, 

БНР, АБРО, “Дарик радио” АД и “Фокус-Нунти” ООД , на която да се дискутира въпроса 

за цифрово наземно радиоразпръскване на радиосигнали. 

 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклади на Дирекция “Специализирана администрация – 

НЛРПР” по административно-наказателни производства АУАН №: НД-01-63, НД-01-64, 

НД-01-69/2016 г. и НД-01-12/2017 г. 

 

Старши юрисконсулт Петрова докладва АУАН НД-01-63/21.10.2016 г. съставен за 

нарушение на чл. 75, ал. 9, т. 1 от ЗРТ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: възлага на председателя да издаде наказателно 

постановление за нарушение на чл. 75, ал. 9, т. 1 от ЗРТ. 

 

Старши юрисконсулт Петрова докладва АУАН НД-01-64/25.10.2016 г., съставен за 

нарушение на чл. 17, ал. 2 във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 5 от ЗРТ. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 “въздържал се” (София Владимирова): възлага 

на председателя да издаде наказателно постановление за нарушение на чл. 17, ал. 2 във 

връзка с чл. 10, ал. 1, т. 5 от ЗРТ, като размерът на санкцията бъде определен над 

минимума предвид по-високата степен на обществена опасност на деянието. 

 

Старши юрисконсулт Петрова докладва АУАН НД-01-69/07.12.2016 г. съставен за 

нарушение на чл. 17, ал. 2 от ЗРТ. 

 

Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 “въздържал се” (Розита Еленова): прекратява 

административнонаказателното производство. 

 

Главен юрисконсулт Станева докладва АУАН НД-01-12/03.02.2017 г. съставен за 

нарушение на разпоредбата на чл. 13, ал. 3, във връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ. 
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Решение: 

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 “против” (София Владимирова): възлага на 

председателя да издаде наказателно постановление за нарушение на чл. 13, ал. 3, във 

връзка с чл. 14, ал. 4 от ЗРТ. 

 

 

Разни: 

1. Участие на Председателя в заседание на ЕРГА. 

Мария Стоянова: Във връзка с участието ми на седмата среща на ЕРГА, която ще се 

проведе на 9 март 2017 г. в Брюксел, г-н Атанасов, ако не възразявате, Вие да ме 

заместите през това време. 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Мария Стоянова да участва в заседание на ЕРГА на 08, 

09 и 10 март 2017 г. По време на отсъствието й да бъде замествана като председател на 

СЕМ от Иво Атанасов. 

 

  

Информации: 

1. Музикаутор – молба за работна среща. 

2. Споразумението деца. 

Мария Стоянова: По споразумението за децата имам да ви информирам за следното: в 

неофициален порядък, миналата седмица с г-жа Офелия Кънева проведохме една среща, 

на която бързо се споразумяхме около необходимостта да приключи дейността, която  три 

организации, от тях две държавни институции, каквито са нашата и Държавната агенция 

за закрила на децата, извършват от няколко години по  подписване на споразумение. 

Оказа се обаче, че съгласуването на текстовете съдържа няколко условности. Едната от 

тях е, че доставчиците на медийни услуги, обединени в АБРО са готови технически да 

стартират показването на пиктограмите, което е една от съществените части на това 

споразумение  от 15 април. Това би означавало, че ако подпишем на 20 февруари, както 

предварително говорихме с г-жа Кънева, трябва да го направим с условност, че то ще 

влезе в сила от 15 април. И друга много важна условност възникна обаче и тя е, че тъй 

като се променя споразумението, което рефлектира върху критериите по действащото 

законодателство трябва да бъде подложено на обществено обсъждане. Имам предвид, 

критериите трябва да бъдат подложени на обществено обсъждане. Така стават две 

условности, които биха поставили подписването на споразумението като цяло в 

условност. Затова вчера разговарях отново с г-жа Кънева и й предложих, първо да се 

извърши общественото допитване, на което срока е едномесечен, ако не се лъжа, след 

което да обсъдим и да уточним дата, която да е близка до датата, на която доставчиците 

ще могат да излъчват въпросните точки. Още веднъж, тази дата според тях е 15 април. 

Това е за ваша информация, иначе документите са готови и те ще ви бъдат предоставени, 

както за информация, така и за мнения, редакция и допълнения. 

3. Писмо EBU za BNR 

Мария Стоянова: Последното в днешния дневен ред е кореспонденция с EBU. Имахме 

уговорка за конферентен разговор, впоследствие тази уговорка беше пренасочена към 

писмена комукация. На вашето внимание са, както поставените въпроси, така и техните 

отговори. Ще си позволя да кажа, че за въпросите вие бяхте попитани, какви да бъдат. Г-

жа Еленова прояви интерес към опит от страна на EBU във връзка с договорите на 

генералните директори. В този смисъл се налага да уточня, че с друг имейл EBU ни 

предостави, от интернет страницата на ВВС, договора на генералния директор на ВВС. 
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Този договор в момента Мария Белчева изследва и за следващото заседание ще бъдем 

готови да го представим за информация. Така подходихме и по новата процедура за избор 

на генерален директор. Само за ваша информация, договорът на генералния директор на 

ВВС, освен че присъства на интернет страницата на доставчика, съдържа и точна негова 

сума за възнаграждение. 

София Владимирова каза, че не е запозната с писмото, което е било изпратено до EBU. 

Изискала е от деловодството екземпляр за да се запознае с него. 

Мария Стоянова: То е вътре в документите. 

София Владимирова каза, че е видяла отговора, но когато е трябвало да бъде изпратен 

краен вариант на писмото не е била запозната. 

Мария Стоянова: Вие всички бяхте попитани. 

София Владимирова каза, че не е разбрала, че има краен вариант. 

Мария Стоянова: Вие не сте се поинтересувала. 

София Владимирова каза, че се е интересувала и го е изискала от деловодството и го е 

прочела. 

Мария Стоянова: Всички получихте смс от мен. 

София Владимирова каза, че не е задавала въпроси, но очевидно е имало колеги, които 

са задавали. Отбеляза, че не е била запозната с крайния вариант на писмото. След като се е 

запознала с него, сега се разграничава от текста в него. Удовлетворена е от отговора, 

който е получен от EBU. 

Мария Стоянова: Не се притеснявайте, че се разграничавате, все пак писмото е по моя 

ициатива, подписано от мен и под него стои моят подпис. 

София Владимирова отговори, че след като г-жа Стоянова е председател, а тя – член на 

СЕМ, желае да изрази собствената си позиция по отношение на това писмо. 

Мария Стоянова: Това искам да предложа. Няма никакъв проблем Вашата позиция да я 

изпратим също на EBU за отговор. Както виждате тяхното писмо завършва изключително 

кооперативно и партньорски. 

София Владимирова повтори, че е удовлетворена от писмото, което е получено от EBU. 

Мария Стоянова: Възможно е да са възникнали и други въпроси, ако искате можете да 

ги поставите. 

София Владимирова отговори, че няма въпроси. 

Мария Стоянова: Добре, благодаря Ви много! Коментари имате ли, колеги? Няма. 

Закривам днешното заседание! 

 

5. Ежеседмичен бюлетин 

Материали, приложени към Протокол № 06 

1. Дневен ред. 

2. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-14/13.02.2017 г.   

4. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-12/13.02.2017 г.   

5. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-22/13.02.2017 г.   

6. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-20/13.02.2017 г.  

7. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-18/13.02.2017 г. 

8. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-16/13.02.2017 г. 

9. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-6/13.02.2017 г. 

10. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-8/13.02.2017 г. 

11. Доклад от ЕК с изх. № ЛРР-11-029-10/13.02.2017 г. 

12. Писмо от БНР с вх. № РД-22-17-00-4/06.02.2017 г. 

13. Доклад на Доротея Петрова с изх. № НД-02-19-00/02.02.2017 г. 

14. Писмо от “БТВ Медиа Груп” ЕАД с вх. № НД-02-19-00-182/15.11.2016 г. 

15. Доклад на Доротея Петрова с изх. № НД-02-19-00-177(16)/02.02.2017 г. 
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16. Възражение от “ТВВ” ООД с вх. № НД-02-19-00-177/28.10.2016 г. 

17. Доклад на Доротея Петрова с изх. № НД-02-20-00-63(16)/03.02.2017 г. 

18. Възражение от “РТЕ НЕТ” ООД с вх. № НД-02-20-00-63/12.12.2016 г. 

19. Доклад на Емилия Станева с изх. № НД-06-21-00-1/10.02.2017 г. 

20. Възражение от “БНР” ООД с вх. № НД-06-21-00-1/06.02.2017 г. 

21. Писмо до БНР с изх № НД-06-21-00-1/13.02.2017 г. 

22. Писмо от БНР с вх. № НД-06-21-00-1/01.02.2017 г. 

23. Писмо от ЕРГА с вх. № МД-08-30-11-5/03.02.2017 г. 

24. Писмо от МУЗИКАУТОР с вх. № РД-23-21-00-2/10.02.2017 г. 

25. Писмо от БНР с вх. № НД-06-21-00-56/10.02.2017 г. 

26. Писмо от ПРОФОН с вх. № НД-06-21-00-56/10.02.2017 г. 

 

Мария Стоянова – 

председател на СЕМ 

 

 

............................ 

 

 

Бетина Жотева 

 

 

.............................. 

 

 

Розита Еленова 

 

 

............................ 

     

 

 

София Владимирова 

 

 

........................... 

 

 

Иво Атанасов 

    

 

............................. 

 

 

        

Старши специалист: 

Силвия Василева 

   

............................. 

     

 

 


